
 

Verzoek om themabijeenkomst aan procedurevergadering  

Datum:  12-5-2017 

Indiener(s): Gedeputeerde Staten 

 

1. Welk onderwerp/agendapunt wilt u aan de orde stellen?  

 Een informatiebijeenkomst over de opslag van energie. Wij hebben uw Staten toegezegd met een 

voorstel op dit thema te komen.  

 

2.  Wat is het doel van de themabijeenkomst? 

 De transitie naar een betrouwbare schone en betaalbaar energie systeem is een enorme opgave. 

Duurzame energie heeft daarbij als kenmerk dat zij geoogst moet worden wanneer deze energie 

beschikbaar komt: bijvoorbeeld indien het waait en indien de zon schijnt. Ook is de plaats waar deze 

zonne- en windenergie wordt aangeboden niet altijd de plek waar de energie nodig is. Distributie en 

opslag van energie spelen daarom een belangrijke rol in de beprijzing van energie. Doordat het 

aandeel duurzame energie komende decennia ingrijpend zal gaan toenemen, wordt ook de behoefte 

aan gerichte en slimme handel- en opslag strategien groter. In de dialoog met uw Staten wordt vanuit 

technisch en maatschappelijk perspectief stilgestaan hoe de Brabantse energie agenda aandacht geeft 

aan dit thema.  

 

3.  Waarom moet deze bijeenkomst gepland worden op een Statendag?  

 Energie is een complex strategisch onderwerp. Energie raakt veel andere beleidsagenda’s en is 

daarmee een onderwerp wat voor veel statenleden interessant is. We willen hen de kans bieden zich 

vroegtijdig te laten informeren en hun inbreng te geven aan een vervolg. Na de bijeenkomst wordt er 

ook een infographic verspreid ter informatie van de statenleden. 

 

4. Welk karakter dient de themabijeenkomst te hebben? (Meerdere keuzes mogelijk)  

☒ Brainstormend 

☒ Informerend   

☐ Oordeelsvormend 

 

5.   Hebt u al een specifieke vorm van de bijeenkomst in gedachten? (1 keuze) 

☐ Overlaten aan griffie 

☐ Plenaire bijeenkomst 

☒ Rondetafelgesprek/expertmeeting 

☐ Informatiemarkt  

☐ Hoorzitting 

☒ Anders, namelijk  

 Een werkatelier 

 

6.  Hoeveel tijd dient de themabijeenkomst te omvatten? (1 keuze) 

☐ Overlaten aan griffie 

☒ Bij voorkeur 120 minuten gewenst   

 

7.  Wie moeten bij de themabijeenkomst aanwezig zijn? (Meerdere keuzes mogelijk) 

☐ De betreffende woordvoerders  

☒ Alle Statenleden 

☒ De gedeputeerde 

☒ Externen, graag specificeren: Vertegenwoordigers van TNO, DIFFER, ASML, TU/e, de Buurtbatterij, 

Holst 



☐ Anders:  

       

 

8. Op welke termijn moet de bijeenkomst in uw ogen plaatsvinden en waarom? 

 In Mei 2017, de bijeenkomst heeft nog wat voorbereiding nodig.  

 

9. Wat is verder nog relevant? 

 Bij de behandeling van het onderwerp energie opslag wordt gekeken wat energie opslag kan 

betekenen voor groot- en kleinverbruikers en in de mobiliteit. U krijgt zicht op de huidige technische 

mogelijkheden en welke ontwikkelingen er aan zitten te komen. De bijeenkomst moet zicht geven op 

een effectief energiesysteem en de mogelijkheden voor het opvangen van zomer- en winter- en dag-en 

nacht ritmes. We maken een cross-over met data science en het effectief afstemmen van vraag en 

aanbod op elk moment. Hierdoor kan met minder fysieke energieopslagcapaciteit een effectief 

decentraal energiesysteem worden gebouwd. In het balanceren en het bouwen van een slim netwerk 

speelt Enexis als publiek bedrijf een belangrijke rol. 

 

 

Behandelvoorstel van de griffie. (In te vullen door de Griffie) 

Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

  


